

FLOWER CHIMP DISCOUNT CODE. FLOWERBEE PROMO CODE.

Send Hong Kong flowers with great value promo codes, from the top two HK florists known for great value flower delivery! Discount codes can be used on all flower bouquets, flower boxes and flower arrangements. If you love coupons, don't wait, order flowers from the best Hong Kong florists today using the promo coupons below!

Flower Chimp (<https://www.flowerchimp.com.hk/>) and Flowerbee (<https://flowerbee-hk.com/>) discount voucher codes:

FLOWER CHIMP PROMO CODE: FCGCART10

10% off all flower deliveries

Code never expires

FLOWERBEE DISCOUNT CODE: FLOWER-DELIVERY-HK

5% off all flower bouquets

Code never expires

Most popular products:

Flower Chimp - [Luna flower box](#) Lovingly arranged boxed flowers that symbolize your love or friendship. White Roses, Champagne Eustoma, White Ping Pong, White Cotton Flower, Eucalyptus Leaves. Use your flowerchimp promo code today!

[Ariana flower vase](#) Hues of lively pinks and yellows, it is made whole with lush greens, thanks to its eucalyptus foliage. Pink Lily, Pink Alstroemeria, White Carnation, Eucalyptus Leaves. Use your Flower Chimp discount coupon now!

Flowerbee - [Melody flower box](#) Exquisite arrangement combines an elegant assortment of delicate white blooms meticulously complemented with graceful white flowers.

[Meadow flower bouquet](#) Playful flower arrangement inspired by wild flowers, bursting with vibrant colours and delicate blooms.

These are the last 30 places where the discount code has been last used for Hong Kong flower delivery:

1. Birthday flowers: Surprise your loved one with a vibrant bouquet of gerberas or mixed roses. (Delivery area: Central)
2. Anniversary flowers: Opt for a classic bouquet of red or pink roses to symbolize love and romance. (Delivery area: Mong Kok)
3. Mother's Day flowers: Show your appreciation with a bouquet of lilies or tulips in her favorite color. (Delivery area: Yuen Long)
4. Father's Day flowers: A masculine bouquet of sunflowers or orchids in strong colors makes a perfect gift. (Delivery area: Sha Tin)
5. Valentine's Day flowers: Red roses are the ideal choice to convey love and passion. (Delivery area: Tsim Sha Tsui)
6. Graduation flowers: Celebrate this milestone with a bouquet of bright sunflowers or daisies. (Delivery area: Tai Po)
7. New Baby flowers: Congratulate the new parents with a bouquet of delicate pastel-colored flowers. (Delivery area: Causeway Bay)
8. Housewarming flowers: Choose a bouquet of mixed wildflowers or orchids to bring warmth and joy to the new home. (Delivery area: Sai Kung)
9. Wedding flowers: Classic white or cream roses symbolize purity and are perfect for this occasion. (Delivery area: Wan Chai)
10. Engagement flowers: Go for a bouquet of red and white roses to celebrate the union of two hearts. (Delivery area: Discovery Bay)
11. Get Well Soon flowers: Select a bouquet of cheerful gerberas or daisies to brighten someone's day. (Delivery area: Aberdeen)
12. Thank You flowers: Express gratitude with a bouquet of elegant calla lilies or mixed seasonal blooms. (Delivery area: Sheung Wan)
13. Graduation flowers: Celebrate academic achievements with a bouquet of colorful carnations or daisies. (Delivery area: Tin Shui Wai)
14. Farewell flowers: Classic white lilies or orchids are a perfect way to bid farewell and wish someone good luck. (Delivery area: Tsuen Wan)
15. Retirement flowers: A bouquet of elegant roses or tulips in soft colors expresses admiration and best wishes. (Delivery area: Repulse Bay)

16. Grand Opening flowers: Choose a bouquet of vibrant sunflowers or lilies to bring good luck and prosperity. (Delivery area: Kwai Chung)
17. Friendship flowers: Give your best friend a bouquet of cheerful yellow roses or gerberas to show appreciation. (Delivery area: Aberdeen)
18. Eid al-Fitr flowers: Opt for a bouquet of pastel-colored flowers like jasmine or orchids for this Muslim celebration. (Delivery area: Yau Ma Tei)
19. Christmas flowers: Celebrate the festive season with a bouquet of red and white flowers like poinsettias or carnations. (Delivery area: Causeway Bay)
20. Chinese New Year flowers: Welcome the lunar new year with bouquets of vibrant red and gold chrysanthemums or peonies. (Delivery area: Tsim Sha Tsui)
21. Graduation flowers: Show support and pride with a bouquet of blue flowers like irises or hydrangeas. (Delivery area: Tai Po)
22. Wedding Anniversary flowers: Choose the couple's favorite flowers, such as roses or tulips, to mark their special day. (Delivery area: Sheung Shui)
23. Retirement flowers: Appreciate a retiree's contribution with a bouquet of their favorite flowers or mixed seasonal blooms. (Delivery area: Kwun Tong)
24. Baby Shower flowers: Soft-hued flowers like roses or daisies make lovely arrangements for this joyful occasion. (Delivery area: North Point)
25. Sympathy flowers: Select a soothing bouquet of white lilies or gladioli to convey condolences and support. (Delivery area: Wong Tai Sin)
26. Wedding flowers: Create an elegant atmosphere with a bouquet of white orchids or calla lilies for a wedding reception. (Delivery area: Diamond Hill)
27. International Women's Day flowers: Honor the achievements of women with a bouquet of tulips or daffodils. (Delivery area: Yau Tong)
28. Bon Voyage flowers: Wish someone a safe journey with a bouquet of colorful daisies or mixed wildflowers. (Delivery area: Tai Kok Tsui)
29. Promotion flowers: Celebrate professional success with a bouquet of luxurious and exotic flowers like orchids or lilies. (Delivery area: Tuen Mun)
30. Friendship Day flowers: Emphasize the bond between friends with a bouquet of mixed flowers in vibrant colors. (Delivery area: Causeway Bay)

About Flower Chimp <https://www.flowerchimp.com.hk/>

Flower Chimp: An Online Florist That Truly Puts Customers First

Finding the perfect gift for a loved one, a friend, or even a colleague can sometimes be a daunting task. There are countless options available, but nothing quite expresses genuine emotions like a beautiful bouquet of flowers. However, traditional brick-and-mortar florists often come with limited options, restricted availability, and sometimes exorbitant prices.

Enter Flower Chimp, an innovative and ever-expanding online florist that has quickly gained a reputation for its exceptional service and stunning floral arrangements. Their commitment to customer satisfaction and convenience has made them a go-to choice for individuals seeking high-quality flowers to make any occasion memorable.

What truly sets Flower Chimp apart from its competitors is its extensive selection of bouquets and flower arrangements. With a wide range of options suitable for any occasion, customers can choose from simple yet elegant bouquets to elaborate and luxurious arrangements. Whether it's a birthday, anniversary, graduation, or even just to brighten someone's day, FlowerChimp has the perfect selection to cater to all tastes and preferences.

Flower Chimp's dedication to delivering freshness and quality is unparalleled. The company sources their flowers from local farms and ensures that they are delivered at the peak of their freshness. By eliminating intermediaries in the supply chain, FlowerChimp can keep costs low without compromising on quality, resulting in affordable yet stunning floral arrangements.

One aspect that truly sets Flower Chimp apart is its commitment to customer satisfaction. They understand that timely delivery is of the utmost importance, especially when it comes to special occasions. FlowerChimp's efficient delivery network ensures that the chosen bouquet reaches its intended recipient on time, regardless of the location. Whether it's across towns or even between islands, the online florist has built a reputation for reliability.

Customer reviews reflect the outstanding service that FlowerChimp consistently provides. Countless individuals have expressed their satisfaction with the company's promptness, attention to detail, and beautiful arrangements. The ease of use of their website and straightforward ordering process makes it a breeze for customers to select and customize their desired bouquet.

The company's dedication to enhancing the overall customer experience extends beyond product selection and delivery. FlowerChimp offers reliable customer support, ready to assist with any queries or concerns. Their friendly and knowledgeable team

ensures that every customer receives personalized attention, making the overall buying experience a pleasant one.

FlowerChimp has also expanded its services to cater to corporate needs such as floral arrangements for office spaces, events, and even bulk orders for clients or employees. Their professional approach and attention to detail allow businesses to make a lasting impression on their partners or create an inviting atmosphere in their workspace.

In conclusion, Flower Chimp is more than just an online florist—it is a company that genuinely cares about its customers. From their extensive selection to their commitment to freshness and quality, FlowerChimp has established itself as a reliable and customer-centric platform. If you're looking to send beautiful and meaningful flowers without hassle, FlowerChimp is undoubtedly the go-to choice for all your floral needs, so remember to use your voucher codes today!

About Flower Bee <https://www.flowerbee-hk.com/>

Flowerbee: The Beloved Online Florist for Flower Delivery in Hong Kong

When it comes to expressing love, appreciation, or sympathy, few gestures are as timeless and beautiful as giving someone a bouquet of flowers. Flowers have the power to uplift moods, bring warmth to any space, and convey emotions when words fall short. In the bustling city of Hong Kong, Flowerbee has emerged as the online florist of choice, winning the hearts of customers with their stunning arrangements and seamless flower delivery service.

What sets Flowerbee apart from other florists in Hong Kong is their dedication to quality and customer satisfaction. Every arrangement handcrafted by their team of expert florists is a work of art, meticulously designed with attention to detail and aesthetics. From elegant bouquets to elaborate floral installations, Flowerbee's creations are always exquisite and unique, making them a preferred choice for both personal and corporate orders.

One of the key reasons why Flowerbee has garnered such a loyal customer base is their commitment to sourcing the freshest and most vibrant flowers available. They work closely with local and international flower growers, ensuring that only the highest quality blooms make it into their arrangements. By selecting flowers at the peak of their beauty, Flowerbee guarantees that each bouquet delivered is a delight to behold and a joy to receive.

Flowerbee's user-friendly website further enhances the overall experience for customers. With just a few clicks, customers can browse through a wide selection of

stunning arrangements for every occasion. Whether it's a romantic gesture, a birthday celebration, or a heartfelt condolence, Flowerbee has the perfect bouquet for every sentiment. The website also provides detailed descriptions and photographs of each arrangement, making it easy for customers to choose the perfect flowers to express their emotions.

Impressively, Flowerbee offers same-day flower delivery across Hong Kong, ensuring that last-minute gift-givers are never left empty-handed. Their efficient and reliable delivery service ensures that every order arrives at its intended destination promptly and in pristine condition. Whether it's a surprise delivery to a loved one's workplace or a thoughtful gift for a special event, Flowerbee takes the utmost care to ensure the recipient's delight, creating moments of joy and enchantment.

Perhaps one of the most endearing attributes of Flowerbee is their exceptional customer service. Customers are consistently impressed by the knowledgeable and friendly team who are always ready to assist and provide recommendations. Flowerbee understands that floral arrangements can be deeply personal, and they go above and beyond to ensure that every customer's vision is brought to life. From customized bouquets to special requests, Flowerbee's team works closely with each client, making their experience delightful and unforgettable.

The love and appreciation that Flowerbee's customers shower upon them are evident in countless reviews and testimonials. Customers rave about the stunning arrangements, the exceptional quality of the flowers, and the prompt and reliable delivery. Flowerbee has managed to capture the hearts of Hong Kong residents who seek beauty, convenience, and exceptional service when it comes to flower delivery.

In a city that never sleeps, Flowerbee stands tall as the online florist that brings elegance, beauty, and joy to every doorstep in Hong Kong. With their exceptional craftsmanship, commitment to quality, and customer-centric approach, they have rightly earned their place as the beloved online florist for flower delivery in Hong Kong.

For luxury florist alternatives in Hong Kong, consider M Florist <https://mflorist.hk/> (discount code: VISA10) and Petal & Poem <https://www.petalandpoem.com/> (discount code: POEM5)

FLOWER CHIMP折扣碼。

Flowerbee 折扣代碼。

送香港鮮花超值折扣, 來自以超值送花著稱的香港兩大花店! 折扣碼可用於所有花束、花盒和插花。不要等待, 今天就從香港最好的花店訂花吧!

Flower Chimp (<https://www.flowerchimp.com.hk/>) 及 Flowerbee (<https://flowerbee-hk.com/>) 折扣券:

FLOWERCHIMP 折扣代碼: **FCGCART10**

所有鮮花遞送 10% 折扣

代碼永不過期

FLOWERBEE 折扣代碼: **FLOWER-DELIVERY-HK**

所有花束 5% 折扣

代碼永不過期

以下是最近 **30** 個使用折扣碼進行香港送花的地點:

1. 生日鮮花: 用一束充滿活力的非洲菊或混合玫瑰給您所愛的人帶來驚喜。(外送地區: 中環)
2. 週年紀念花: 選擇經典的紅色或粉紅色玫瑰花束, 象徵愛情和浪漫。(外送地區: 旺角)
3. 母親節鮮花: 用一束她最喜歡的顏色的百合花或鬱金香來表達你的感激之情。(送貨地區: 元朗)
4. 父親節花: 一束充滿陽剛氣息的向日葵或色彩濃厚的蘭花是完美的禮物。(外送地區: 沙田)
5. 情人節鮮花: 紅玫瑰是傳達愛與激情的理想選擇。(送貨地區: 尖沙咀)
6. 畢業鮮花: 用一束鮮豔的向日葵或雛菊來慶祝這一里程碑。(外送地區: 大埔)
7. 新生兒鮮花: 用一束精緻柔和的鮮花祝賀新手父母。(外送地區: 銅鑼灣)
8. 喬遷鮮花: 選擇一束混合野花或蘭花, 為新家帶來溫暖和歡樂。(外送地區: 西貢)
9. 婚禮鮮花: 經典的白色或奶油玫瑰象徵純潔, 非常適合這個場合。(外送地區: 灣仔)
10. 訂婚花: 選擇一束紅玫瑰和白玫瑰來慶祝兩顆心的結合。(送貨地區: 愉景灣)

11. 早日康復鮮花:選擇一束令人愉悅的非洲菊或雛菊來照亮某人的一天。(外送地區:香港仔)
12. 謝謝花:用一束優雅的馬蹄蓮或混合季節性鮮花表達謝意。(外送地區:上環)
13. 畢業花鮮:用一束色彩繽紛的康乃馨或雛菊來慶祝學業成就。(外送地區:天水圍)
14. 告別花:經典的白百合或蘭花是告別和祝福某人好運的完美方式。(外送地區:荃灣)
15. 退休鮮花:一束優雅的玫瑰花或色彩柔和的鬱金香,表達欽佩和最美好的祝福。(外送地區:淺水灣)
16. 開業鮮花:選擇一束充滿活力的向日葵或百合花,帶來好運和繁榮。(送貨地區:葵湧)
17. 友誼花:給你最好的朋友一束歡快的黃玫瑰或非洲菊以表達謝意。(外送地區:香港仔)
18. 開齋節鮮花:為這個穆斯林慶祝活動選擇一束柔和顏色的鮮花,如茉莉花或蘭花。(送貨地區:油麻地)
19. 聖誕花:用一束紅色和白色的鮮花(如一品紅或康乃馨)來慶祝節日。(外送地區:銅鑼灣)
20. 中國新年鮮花:用鮮豔的紅色和金色菊花或牡丹花束迎接農曆新年。(送貨地區:尖沙咀)
21. 畢業花:用鳶尾花或繡球花等藍色花束表達支持與自豪。(外送地區:大埔)
22. 結婚紀念日鮮花:選擇新人最喜歡的鮮花,例如玫瑰或鬱金香,以紀念他們的特殊日子。(外送地區:上水)
23. 退休鮮花:用一束退休人員最喜歡的鮮花或混合季節性鮮花來感謝退休人員的貢獻。(外送地區:觀塘)
24. 嬰兒送禮會鮮花:玫瑰或雛菊等柔和色調的鮮花為這個歡樂的時刻做出了可愛的佈置。(外送地區:北角)
25. 慰問花:選擇一束舒緩的白百合或劍蘭來表達哀悼和支持。(送貨地區:黃大仙)
26. 婚禮鮮花:用一束白蘭花或馬蹄蓮為婚宴營造優雅的氛圍。(外送地區:鑽石山)
27. 國際婦女節鮮花:用一束鬱金香或水仙花來紀念婦女的成就。(送貨地區:油池)
28. 一路順風花:用一束色彩繽紛的雛菊或混合野花祝福某人旅途平安。(送貨地區:大角咀)
29. 促銷鮮花:用一束奢華且充滿異國情調的鮮花(如蘭花或百合花)來慶祝職業成功。(送貨地區:屯門)
30. 友誼日鮮花:用一束色彩鮮豔的混合鮮花強調朋友之間的連結。(外送地區:銅鑼灣)

對於香港的豪華花店選擇,請考慮 M Florist <https://mflorist.hk/>(折扣代碼:VISA10)和 Petal & Poem <https://www.petalandpoem.com/>(折扣代碼:POEM5)

關於FLOWER CHIMP <https://www.flowerchimp.com.hk/>

Flower Chimp: 真正把顧客放在第一位的線上花店

為親人、朋友甚至同事尋找完美的禮物有時可能是一項艱鉅的任務。有無數的選擇，但沒有什麼比一束美麗的鮮花更能表達真實的情感了。然而，傳統的實體花店通常選擇有限，供應有限，有時價格過高。

Flower Chimp 是一家創新且不斷擴張的線上花店，因其卓越的服務和令人驚嘆的插花而迅速贏得了聲譽。他們對客戶滿意度和便利性的承諾使他們成為尋求高品質鮮花以使任何場合難忘的個人的首選。

Flower Chimp 真正從競爭對手中脫穎而出的是其豐富的花束和插花選擇。有適合任何場合的多種選擇，客戶可以選擇從簡單而優雅的花束到精緻而奢華的佈置。無論是生日、週年紀念日、畢業典禮，甚至只是為了讓某人的一天更加美好，FlowerChimp 都有完美的選擇來滿足所有的品味和喜好。

Flower Chimp 對提供新鮮度和品質的奉獻精神是無與倫比的。該公司從當地農場採購鮮花，並確保鮮花在最新鮮的狀態下交付。透過消除供應鏈中的中間商，FlowerChimp 可以在不影響品質的情況下保持低成本，從而產生價格實惠且令人驚嘆的插花。

Flower Chimp 真正與眾不同的一方面是它對客戶滿意度的承諾。他們明白及時交貨至關重要，尤其是在特殊場合。FlowerChimp 高效率的遞送網路可確保所選花束按時到達預期收件人，無論身在何處。無論是在城鎮之間還是在島嶼之間，這家線上花店都以可靠而聞名。

客戶評論反映了 FlowerChimp 一貫提供的卓越服務。無數人對公司的及時性、對細節的關注和精美的安排表示滿意。他們的網站易於使用，訂購流程簡單，使客戶可以輕鬆選擇和自訂他們想要的花束。

該公司致力於增強整體客戶體驗，這不僅體現在產品選擇和交付方面。FlowerChimp 提供可靠的客戶支持，隨時準備協助解決任何問題或疑慮。他們友好且知識淵博的團隊確保每位客戶都能得到個性化的關注，使整體購買體驗變得愉快。

FlowerChimp 也擴大了其服務範圍，以滿足企業需求，例如辦公空間插花、活動，甚至是客戶或員工的大量訂單。他們的專業方法和對細節的關注使企業能夠給他們的合作夥伴留下持久的印象，或在他們的工作空間中營造出誘人的氛圍。

總而言之，Flower Chimp 不僅僅是一家線上花店，它還是一家真正關心客戶的公司。從廣泛的選擇到對新鮮度和品質的承諾，FlowerChimp 已將自己打造成一個可靠且以客戶為中心的平台。如果您想輕鬆地發送美麗而有意義的鮮花，FlowerChimp 無疑是滿足您所有花卉需求的首選。

關於 Flower Bee <https://www.flowerbee-hk.com/>

Flowerbee: 香港最受歡迎的網路送花花店

當談到表達愛、欣賞或同情時，沒有什麼比贈送某人一束鮮花更永恆和美麗的舉動了。鮮花有提升情緒的力量，為任何空間帶來溫暖，並在言語無法表達時傳達情感。在繁華的香港城市，Flowerbee 已成為首選的線上花店，以其令人驚嘆的佈置和無縫的鮮花遞送服務贏得了顧客的心。

Flowerbee 與香港其他花店的不同之處在於他們對品質和顧客滿意度的專注。他們的專業花藝團隊手工製作的每一個花束都是一件藝術品，經過精心設計，注重細節和美學。從優雅的花束到精緻的花卉裝置，Flowerbee 的創作總是精緻而獨特，使其成為個人和企業訂單的首選。

Flowerbee 擁有如此忠實的客戶群的關鍵原因之一是他們致力於採購最新鮮、最有活力的鮮花。他們與當地和國際花卉種植者密切合作，確保只有最優質的花朵才能進入他們的安排。透過挑選最美麗的鮮花，Flowerbee 保證交付的每一束花都令人賞心悅目，收到也令人愉悅。

Flowerbee 的使用者友善網站進一步增強了客戶的整體體驗。只需點擊幾下，客戶就可以瀏覽適合各種場合的各種令人驚嘆的佈置。無論是浪漫的姿態、生日慶祝，還是衷心的哀悼，Flowerbee 都能為您提供完美的花束。該網站還提供了每種插花的詳細描述和照片，方便顧客選擇最完美的花朵來表達自己的情感。

令人印象深刻的是，Flowerbee 提供全港當日送花服務，確保最後一刻送禮的人永遠不會空手而歸。他們高效可靠的送貨服務確保每份訂單都能及時且完好無損地到達預定目的地。無論是在工作場所給親人送上一份驚喜，還是為特殊活動準備一份貼心的禮物，Flowerbee 都會竭盡全力確保收件人高興，創造歡樂和迷人的時刻。

也許 Flowerbee 最可愛的特性之一就是其卓越的客戶服務。知識淵博且友善的團隊始終給客戶留下了深刻的印象，他們隨時準備提供協助和建議。Flowerbee 深知插花可以是非常個人化的，因此他們竭盡全力確保每位客戶的願景得以實現。從客製化花束到特殊要求，Flowerbee 的團隊與每位客戶密切合作，讓他們的體驗愉快且難忘。

Flowerbee 的客戶對他們的愛和讚賞在無數的評論和推薦中顯而易見。客戶對令人驚嘆的佈置、卓越的鮮花品質以及及時可靠的交付讚不絕口。Flowerbee 成功擷獲了追求美麗、便利和卓越服務的香港居民的心。

在這座不夜城裡，Flowerbee 作為網路花店屹立不倒，為香港的每個家門口帶來優雅、美麗和歡樂。憑藉卓越的工藝、對品質的承諾以及以客戶為中心的理念，他們理所當然地成為香港最受歡迎的線上送花花店。

最受歡迎的產品：

Flower Chimp - [Luna 花盒](#) 精心佈置的盒裝鮮花，象徵您的愛情或友誼。白玫瑰、香檳洋桔梗、白乒乓球、白棉花、尤加利葉。

[阿麗亞娜花瓶](#) 活潑的粉紅色和黃色色調，由於桉樹葉的緣故，它與鬱鬱蔥蔥的綠色融為一體。粉紅百合、粉紅六出花、白康乃馨、尤加利葉。

Flowerbee - [Melody 花盒](#) 精緻的佈置將精緻的白色花朵與優雅的白色花朵精心搭配。

[草甸花束](#) 俏皮的插花，靈感來自野花，綻放著鮮豔的色彩和精緻的花朵。